

PROTOKOLL FRÅN SESAM RÅDSMÖTE 2011-04-12

Närvaro- och sändlista

Intressent	Närvarande	Protokoll
Saab AB, Support and Services <i>Håkan Enquist, ordf. SESAM råd</i>	X	X
Combitech <i>Tobias Amnell</i>	-	X
FMV <i>Leif Sandberg</i>	-	X
<i>Michael Stolz</i>	-	X
<i>Ulf Wåhlén</i>	X	X
FOI <i>Sten-Åke Nilsson</i>	X	X
Saab AB, Aeronautics <i>Mats Ekman</i>	X	X
Saab AB, Electronic Defence Systems <i>Billy Johansson</i>	-	X
Saab AB, Dynamics <i>Curt Merzell</i>	X	X
Saab AB, Electronic Defence Systems <i>Tommy Andersson</i>	-	X
Saab AB, <i>Thomas Jungefäldt</i>	-	X
 SESAM sekretariat <i>Anna Kåsjö, Kåsjös Kontor</i>	 X	 X

FÖRSLAG TILL DAGORDNING

1. Mötets öppnande
2. Val av ordf och sekr för mötet
3. Fastställande av dagordning
4. Föregående protokoll
5. Medlemskapsangelägenheter, hemsidan
6. Nya medlemmar
7. Planering inför höstseminariet
8. Övriga frågor

PROTOKOLL FRÅN SESAM RÅDSMÖTE 2011-04-12

1. MÖTETS ÖPPNANDE

Ordföranden Håkan Enquist hälsade de närvarande välkomna och förklarade Rådsmötet öppnat.

2. VAL AV ORDF OCH SEKR FÖR MÖTET

Till ordf för mötet valdes sittande, Håkan Enquist och till sekr Anna Kåsjö.

3. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordningen fastställdes enligt utskickat förslag till dagordning.

4. FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Föregående protokoll gicks igenom. Punkt 4 diskuterades och följande konstaterades: Curt har kontaktat SDS (Saab, Security and Defence Solutions, fd Systems) utan resultat, han kontaktar dem igen, Claes Wadsten har varit i kontakt med Training, Anders Modén, som sagt sig vara intresserad. Håkan tar förnyad kontakt med Training och även med Combitech. VU får i uppdrag att följa upp frågan med nya företagsrepresentanter i Råd och VU, även medlemmar utanför Saab. Därefter godkändes föregående protokoll och lades till handlingarna.

5. MEDLEMSKAPSANGELÄGENHETER, HEMSIDAN

Sten-Åke slutar på FOI den sista juni formellt men kommer att vara kvar till hösten. Förslag på ersättare är Jan Tegner.

Nya arbetsgrupper inom SESAM diskuterades. Finns det någon expert inom området "Security" på FMV? Frågan kollas upp till nästa VU-möte. Interoperabilitet är ett förslag på ny grupp inom SESAM. Håkan håller i det. EG-direktiv, t ex Inspire, en grupp som tittar på det.

Hemsidan behöver uppdateras bl a vad avser "Info om Rådet", "Kalendern". Anna fick i uppdrag att undersöka om det går att sätta in en räknare på hemsidan.

VU tar fram förslag på "mjukvarubloggare" som kan vara intressanta att länka till.

6. NYA MEDLEMMAR

-

7. PLANERING INFÖR HÖSTSEMINARIET

Förslag till föreläsare och rubriker tas fram till nästa VU-möte.

8. ÖVRIGA FRÅGOR

-